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Algemeen 
Het seizoen 2022-2023 was na 2 coronajaren gelukkig een ‘normaal’ verenigingsjaar, waarin zowel 
de korfbalcompetitie als de overige verenigingsactiviteiten geen hinder ondervonden van 
beperkende maatregelen. Alle trainingen en wedstrijden konden gewoon doorgaan en ook alle 
jaarlijkse evenementen werden weer als vanouds bezocht en gewaardeerd. Exemplarisch van 
hoezeer leden hechten aan tradities waren de reacties op het initiatief van het bestuur om dit jaar 
de nieuwjaarsreceptie eens op een later moment dan 1 januari te organiseren. Dit leverde veel 
commentaar op bij de vaste bezoekers, waarna het initiatief uiteraard werd teruggedraaid. 
Conclusie: ‘slecht’ idee van het bestuur; de nieuwjaarsreceptie bij KZ, die blijft gewoon altijd op 1 
januari ! 

 

Of we nog last hadden van de gevolgen van 2 coronajaren? Gezien het feit dat de landelijke trend is 
dat er steeds minder mensen in verenigingsverband sporten, mogen we niet klagen. We zijn zelfs 
iets gegroeid in ons ledenaantal! Het kleine ledenverlies in de pupillen- en adspirantenleeftijd is 
begrijpelijk, omdat we 2 jaar geen schoolkorfbaltoernooi konden organiseren. Inmiddels heeft onze 
goed draaiende Schoolkorfbalcommissie alweer 2 succesvolle toernooien georganiseerd. Samen 
met de clinics op scholen die we sinds vorig seizoen door een professionele trainer laten uitvoeren, 
levert dit ieder jaar weer de belangrijke aanvulling van onderaf op. Nodig om een goede 
leeftijdsopbouw te houden. Dit kun je verder lezen onder het kopje ‘Samenstelling Vereniging’. 

 
Het leek gedurende de zaalperiode wel lastiger om mensen naar de sporthal te laten komen. 
Mensen waren gewend aan de livestream, die natuurlijk ook steeds beter en professioneler wordt! 
Misschien waren de verhoogde toegangsprijzen ook een reden om thuis te blijven. Om leden daarin 
tegemoet te komen was er voor het eerst een seizoenskaart te koop tegen gereduceerd tarief. 

 
Een groot succes waren dit jaar de supportersbussen die naar uitwedstrijden van de selectie en 
play-offs en finales van onze A1, B1 en D1 reden. Bussen zijn duur en schaars, maar door 
cofinanciering vanuit de clubkas, een ‘raad de uitslag’ poll georganiseerd door een lid en enkele 
anonieme sponsoren, is dit uiteindelijk gelukt. Het bestuur erkent het belang van deze busreizen en 
heeft ook voor volgend jaar een bedrag hiervoor in de begroting opgenomen. 

 
Het bestuur dankt alle spelende en niet-spelende leden voor een sportief en gezellig jaar! 

 
Samenstelling bestuur 

Op 19 december 2022 overleed na een kort ziekbed ons bestuurslid en penningmeester Rik van 

Rooijen. Tijdens de nieuwjaarsreceptie stond er ter nagedachtenis een foto van Rik met kaarsje in 

de kantine. Tijdens de ALV zullen we hem, samen met andere overleden leden, herdenken. 

- Corrie Noom (voorzitter) 

- Rik van Rooijen (penningmeester tot 15-12-‘22) 

- Hans Peter Briefjes (penningmeester vanaf 15-12-’22) 

- Leonieke de Wildt (secretaris, PR, marketing en communicatie) 

- Erna van Gammeren (wedstrijdzaken) 

- Marco Steensma (accommodatie) 

- Jacqueline de Vries (activiteiten en vrijwilligersbeleid) 

- Tim Huijsman (arbitrage, vanaf november ‘22) 

Verslaglegging vergaderingen: Janine Voogd 

 
Het bestuur heeft elke drie weken vergaderd. Daarnaast heeft het bestuur in verschillende 

samenstellingen met de commissies en werkgroepen overleggen gehad. 
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Beleidsplan 2021-2026 
De vier waarden uit ons beleidsplan (sportieve waarde, zakelijke waarde, maatschappelijke waarde 
en culturele waarde) zijn verweven in heel veel activiteiten binnen onze vereniging. Ze zijn dan ook 
niet toevallig tot stand gekomen. De diverse trajecten die voortkomen uit ons beleidsplan zijn 
afgelopen seizoen samen met de betreffende commissies verder opgepakt. Denk hierbij o.a. aan 
ledenwerving, nadenken over andere wijze van toewijzing scheidsrechters, verbeteren beloning 
voor onze jeugdtrainers, het tonen van onze maatschappelijke betrokkenheid en het actief 
uitdragen dat wij een club voor iedereen zijn. 

 
 

Samenstelling vereniging 
Na correctie telde onze vereniging In 2022 596 leden. In 2023 is ons ledenaantal iets toegenomen 

naar 610 leden (peildatum 31 mei 2023). Er zijn net als voorgaande jaren iets meer vrouwen (52%) 

dan mannen (48%) lid bij onze vereniging. 

 
Binnen de jeugdteams is het aantal leden iets afgenomen. De afname bij de jongste 

leeftijdscategorieën lijkt zich te stabiliseren. Wel zien we dat het aantal aanvragen voor 

proeftrainingen dit jaar weer sterk is toegenomen. Het schoolkorfbaltoernooi en de clinics in 

gymlessen spelen hierin ongetwijfeld een rol. 

De verwachting van het bestuur is dat zich voor de start van de competitie nog een flink aantal 

nieuwe jeugdleden zal aanmelden. 

 

Ledenaantallen 31-mei 31-mei 31-mei 31-mei 31-mei 31-mei 31-mei 31-mei 
 2016 2017 2018 2019 2020 2021 2022 2023 

Senioren (V) 150 180 186 184 175 170 178 182 

Senioren (M) 166 183 185 195 193 186 197 198 

Junioren (V) 35 28 24 29 27 27 25 25 

Junioren (M) 21 22 27 22 21 19 18 28 

Aspiranten (V) 60 54 55 53 50 50 55 48 

Aspiranten (M) 35 37 34 43 37 38 33 32 

Pupillen (V) 74 68 74 69 62 62 55 52 

Pupillen (M) 49 45 44 37 32 33 33 33 

Kangoeroes (V) 5 5 1 4 4 5 1 9 

Kangoeroes (M) 5 5 8 2 1 3 1 3 

Totaal 600 627 638 638 602 593 596 610 



Jaarverslag bestuur & commissies KV Koog-Zaandijk 2022-2023 4 

 

 

 

 
 
 

Sportieve resultaten 
We begonnen dit seizoen de competitie met 10 seniorenteams (2 topsport, 4 wedstrijdsport en 4 

breedtesport) en 24 jeugdteams (4 wedstrijdsport en 20 breedtesport). Eén team meer dan vorig 

jaar, de F2. 

KZ/Thermo4U 1 

Veld Ereklasse: 10 wedstijden waarvan er 6 werden gewonnen en 4 verloren. Hiermee eindigde het 

team op de 3e plaats. 

Zaal Korfbal League: 18 wedstrijden waarvan er 8 werden gewonnen, 8 verloren en 2 

gelijkgespeeld. Hiermee eindigde het team op de 6e plaats en liep het de play-offs mis. 

KZ/Thermo4U 2 

Veld reserve Ereklasse: 10 wedstijden waarvan er 4 werden gewonnen, 4 verloren en 2 

gelijkgespeeld. Hiermee eindigde het team op de 5e plaats. 

Zaal reserve Korfbal League: 18 wedstrijden waarvan er 2 werden gewonnen, 14 verloren en 2 

gelijkgespeeld. Hiermee eindigde het team op de 10e plaats. 

 
Overige teams 

Senioren 

Team NJ Zaal VJ Team NJ Zaal VJ 

KZ 3 - 6e 4e KZ 7 3e 1e 3e 

KZ 4 - 5e 6e KZ 8 5e 1e 1e 

KZ 5 - 3e 3e KZ 9 4e 1e 4e 

KZ 6 - 4e 6e KZ 10 2 6e 7e 

250 
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senioren (V) 
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Junioren  

Team NJ Zaal VJ Team NJ Zaal VJ 

A1 HK - 2e* 2e A3 1e 1e 3e 

A2 - 7e 6e A4 1e 4e 2e 

    A5 2e 3e 1e 

Aspiranten 

Team NJ Zaal VJ Team NJ Zaal VJ 

B1 HK** - 2e 3e C1 HK - 5e 7e 

B2 3e 7e 1e C2 4e 7e 7e 

B3 1e 7e 3e C3 4e 5e 3e 

B4 2e 2e 1e C4 1e 4e 1e 

Pupillen 

Team NJ Zaal VJ Team NJ Zaal VJ Team NJ Zaal VJ 

D1 HK*** 1e 1e 1e E1 1e 1e 1e E5 2e 2e 4e 

D2 4e 2e 2e E2 1e 1e 3e E6 - - 3e 

D3 7e 1e 1e E3 3e 1e 1e F1 1e 1e 1e 
    E4 2e 5e 1e F2 2e 1e - 

*A1 strandde in de zaal in de 3e play-off en liep daardoor net de finale in Ahoy mis. Op het veld won 

ze de halve finale en speelt het team om het Nederlands Kampioenschap Hoofdklasse A. 

**B1 won de halve finale in de zaal en verloor vervolgens de finale. 

*** D1 won de halve finale in de zaal en vervolgens de finale en werd daarmee Nederlands 

Kampioen in de Hoofdklasse D. Ook op het veld won ze de halve finale en speelt het team om het 

Nederlands Kampioenschap Hoofdklasse D. 

 
 

Veilig Sportklimaat 
Het bestuur vindt het belangrijk dat iedereen met plezier kan sporten bij KZ in een veilige en 

verantwoorde omgeving. Voor veel mensen klinkt dit als vanzelfsprekend, maar toch dien je daar 

als vereniging energie in te steken. Het Sportbedrijf Zaanstad ondersteunt ons indien gewenst bij 

het creëren van een veilig sportklimaat via de verenigingsondersteuner. 

Verklaring Omtrent het Gedrag 

Ondersteund door NOC*NSF hebben we 2 jaar geleden alle trainers om hun VOG gevraagd. Dit 

gaan we komend seizoen weer doen en moet een gewoonte worden. Vrijwilligers die met kinderen 

werken, dienen een VOG te kunnen overhandigen. 

Alcohol 

Een ander aspect van een verantwoorde omgeving is de wijze waarop wordt omgegaan met het 

schenken van alcohol in de kantine. Onze kantinecommissie hanteert hier al wel protocollen voor, 

maar tijden veranderen, dus gaan we komend seizoen hier meer aandacht aan besteden. Hierbij 

kunnen we gebruik maken van de richtlijnen alcoholbeleid sportverenigingen van het NOC*NSF. 

Gedrag langs de lijn 

Tenslotte noemen we hier de jaarlijks terugkerende ‘lolly-actie’ van de Jeugd Commissie met 

betrekking tot sportiviteit langs de lijn. Publiek dat zich negatief uitte naar bijvoorbeeld de 

scheidsrechter, kreeg een lolly aangeboden door een JC lid. Een ludieke actie met altijd een groot 

succes! 

Vertrouwenspersonen 

Onze twee vertrouwenspersonen staan klaar voor leden die een luisterend oor nodig hebben of die 

te maken hebben gehad met vormen van disrespectvol of ongewenst gedrag. Dit seizoen is er 1 
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kwestie geweest waarvoor de vertrouwenspersoon is benaderd. Er is hoor en wederhoor gepleegd 

aan de hand van een duidelijke gespreksleidraad. Alle betrokkenen hebben aangegeven tevreden te 

zijn over de gevolgde procedure en het resultaat, waarna de kwestie is afgesloten. 

 
 

Schoolkorfbal en ledenwerving 
Het schoolkorfbal is, met name voor de jongste leeftijdscategorieën, een belangrijke activiteit voor 

de ledenwerving bij KZ. Er deden deze editie weer 7 scholen mee met in totaal 74 teams. De sfeer 

én het weer waren uitstekend en we hebben weer veel blijde gezichten gezien. Zéker ook bij de 

snoep- en ijsverkoop van Ria! De weken na het toernooi kwamen er zo’n 30 aanvragen voor 

proeftrainingen en ook de eerste nieuwe jeugdleden hebben zich al aangemeld. 

Naast het schoolkorfbaltoernooi zijn er om korfbal bij KZ te promoten voor het tweede jaar op 

diverse scholen korfbal clinics tijdens de gymles georganiseerd door het bedrijf Korfbalkids. 

 
 

Arbitrage 
Dit seizoen hebben we wederom niet kunnen voldoen aan de Rompregeling Arbitrage van het 

KNKV. Dit wil zeggen dat wij niet voldoende scheidsrechters hebben geleverd in relatie tot het 

aantal teams in de wedstrijdsport. Als gevolg hiervan krijgt KZ een financiële boete opgelegd (zie 

jaarrekening) en puntenaftrek bij een of meerdere teams in de wedstrijdsport voor komend 

seizoen. 

 
Omdat deze situatie zowel financieel als sportief onwenselijk is, stond dit onderwerp het afgelopen 

seizoen veelvuldig op de vergaderagenda. Met het benoemen van een bestuurslid Arbitrage, Tim 

Huijsman, gaan we de uitdaging aan. Zo is de scheidsrechterscommissie dit seizoen begonnen met 

de ontwikkeling van een plan om voor onze thuiswedstrijden te gaan werken met verplichte 

levering van een scheidsrechter door een aangewezen team. Verder is een aantal ervaren 

scheidsrechters als bondscheidsrechter gecertificeerd, zodat deze op vrije inschrijving 

wedstrijdsportwedstrijden kunnen fluiten. Verder is het ‘buitenhuis’ fluiten van wedstrijden 

aantrekkelijker gemaakt door de vergoeding te verhogen. Scheidsrechters krijgen daarbij ook een 

bijdrage voor hun tenue. 

 
 

Livestream 
Alle thuiswedstrijden van KZ1 en KZ2 werden dit seizoen weer via Eyecons gestreamd. Daarbij 

kwamen ook nog een aantal play-offs en halve finales van de A1, B1 en D1. Service voor alle 

supporters die op afstand konden kijken! 

De kwaliteit van de livestreams wordt steeds beter en professioneler. Ieder jaar wordt er weer wat 

geïnvesteerd, zodat er steeds meer technisch mogelijk is. En ook de ervaring van de crew neemt 

toe. Dat dit ook het KNKV niet ontgaat, blijkt uit het feit dat ook dit jaar weer enkele van onze 

crewleden werden uitgenodigd om de streams van de Korfbal League finale in Ahoy te helpen 

verzorgen. 
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Sponsoring 

Na dit seizoen loopt het contract af met Sports Performance (Thermo4U) als hoofdsponsor van KZ. 

We zijn heel blij dat de commercieel manager, Tim Bakker, een geschikte nieuwe hoofdsponsor 

heeft gevonden. De naam van deze sponsor, en daarmee de nieuwe naamskoppeling, wordt eind 

juni bekend gemaakt. 

Daarnaast wordt KZ gesponsord door een grote groep enthousiaste sponsoren. Als bestuur spreken 

wij namens heel KZ onze dank uit hiervoor. Zeker ook voor de extra bijdragen die sponsoren dit jaar 

hebben geleverd voor het jeugdkamp! Alle sponsoren worden tijdens de Korfbal League 

wedstrijden uitgenodigd om samen in de businessruimte te netwerken en de wedstrijd te bekijken. 

Dit onder het genot van een drankje en een hapje, geserveerd door een geheel vernieuwd team 

van gastvrouwen. Zie de bijlage voor een overzicht met al onze sponsors. 

 
 

Vrijwilligers 
Dat vrijwilligers belangrijk zijn voor de vereniging staat buiten kijf. En gelukkig vinden de vrijwilligers 

het werk ook meestal leuk en bevredigend. Het bestuur bedankt haar vrijwilligers elk jaar voor hun 

inzet en organiseert daarvoor aan het einde van ieder seizoen een borrel met buffet, zo gaat dit ook 

de komende week nog plaatsvinden. 

Ook de Gemeente Zaanstad is blij met en trots op haar vrijwilligers. In het kader van de Zaanse 

Sportverkiezingen 2022 is bestuurslid accommodatie Marco Steensma als ‘sportvrijwilliger van het 

jaar’ tijdens een heus sportgala in het Zaantheater gehuldigd. Wij zijn trots op hem en op al onze 

andere vrijwilligers die jaar in jaar uit de vereniging draaiende houden! 

 
 

Jeugdactiviteiten 
Wat betreft het organiseren van activiteiten spande de Jeugd Activiteiten Commissie dit jaar de 

kroon! In de nieuwsbrieven op de website, dit jaar voor het eerst, konden (jeugd)leden lezen wat er 

op de planning stond en een verslag van de activiteiten die geweest waren. Het bestuur is hier heel 

blij mee, deze activiteiten leveren voor onze jeugdleden extra binding met onze vereniging op. Ze 

maken hierdoor bij KZ in het veld en daarbuiten vrienden voor het leven! 

Kers op de taart is het jeugdkamp, terug van weggeweest. In het laatste weekend van juni vertrok 

een bus met ruim 80 kinderen en begeleiding richting een kampeerboerderij in Ermelo; een 

onvergetelijk weekend met veel sport en spel. 

 
 

Evenementen voor senioren en overige leden 
Naast de nieuwjaarsreceptie kent KZ nog een aantal vaste evenementen door het jaar heen. Zo 

organiseerde de evenementencommissie weer een drukbezochte pubquiz en een Korfbal League 

avond met DJ. Op de planning staat nog het jaarlijkse eindfeest ‘Ook het veld is leuk’ met 

priktoernooi en BBQ. Het bestuur organiseerde zelf weer de vrijwilligersborrel en de 

jubilarissenavond 55+ met deze keer een gastspreker met oude filmpjes over de Zaanstreek. 
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Jaarverslagen van diverse commissies 

Halverwege het seizoen is het bestuur met de voorzitters/vertegenwoordigers van de commissies 
om de tafel gaan zitten. Het werd een nuttige en gezellig overleg met veel uitwisseling en vragen 
aan het bestuur. Plan is om dit volgend seizoen ook weer te organiseren. 
Ten behoeve van dit jaarverslag heeft het bestuur alle commissies gevraagd om met behulp van 
een aangeleverd format ook dit jaar zelf een eigen jaarverslag op te stellen. Deze jaarverslagen zijn 
hieronder toegevoegd. 
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JAARVERSLAG COMMERCIELE COMMISSIE 

 
Seizoen: 2022 - 2023 

Commissie: Commerciële Commissie 

Samenstelling 

huidige seizoen: 

Tim Bakker (Commercieel manager) 

Liesbeth Draaijer (voorzitter) 

Christa Bunt (secretaris) 

Monica Briefjes (fondsen/subsidies) 

Dion Witsmeer (administratie nieuwe sponsoren in Sponsit) 

Bart Verburg (magazin en commercieel materiaal) 

Jan Schoen (teksten magazine, soms voorbeschouwing) 

Samenstelling 

volgend seizoen 

(incl. vacatures): 

Tim Bakker (Commercieel manager) 

Liesbeth Draaijer (voorzitter) 

Christa Bunt (alleen administratie facturen) 

Monica Briefjes (fondsen/subsidies) 

Dion Witsmeer (administratie nieuwe sponsoren in Sponsit) 

Bart Verburg (magazine en andere commercieel materiaal) 

Jan Schoen (teksten magazine, soms voorbeschouwing) 

Vacature: secretaris 

Wat hebben jullie 

gedaan: 

De commercieel manager hield contact met de sponsoren en leden van de 

Businessclub. Bij alle thuiswedstrijden in de zaal was er de netwerkborrel in 

de VIP ruimte van Topsportcentrum De Koog. Deze werd redelijk tot goed 

bezocht. Een paar leden van de Commerciële Commissie zijn daarbij altijd 

aanwezig om nadere informatie over sponsoring te geven. En om vragen te 

beantwoorden. Bij vier zaalwedstrijden gaven we een voorbeschouwing. 

 
We organiseerden op 28 januari de jaarlijkse Business-avond. De vele 

aanwezige businessleden en sponsoren genoten, tijdens het netwerken, van 

het heerlijke eten verzorgd door Lust Culinair Genieten. 

De presentatie van Nuriye Yoldas, eigenaar van Traiteur Nur Culinair werd 

met interesse beluisterd. Daarna bekeek iedereen de wedstrijd tegen Blauw- 

Wit. Op deze avond werden we ondersteund door vele vrijwilligers van KZ. 

 
Onze doelstellingen voor het seizoen 2022-2023 zijn behaald. De inkomsten 

zijn daardoor gestegen. 

 
We vergaderden diverse keren gedurende het seizoen. 

 
Monica Briefjes is toegetreden tot de CC voor het onder de aandacht 

brengen en activeren van gebruik subsidies en fondsen. Dit resulteerde al in 

een toekenning van een subsidie vanuit Lokaal Sport Akkoord voor een 

nieuwe groep sporters (expats). Zij beoefenen op de zondagochtend in de 

zomer de sport Ultimate Frisbee op ons sportpark. Hiermee laten we deze 

groep ook kennismaken met KZ. 
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JAARVERSLAG JEUGDCOMMISSIE 

 
Seizoen: 2022-2023 

Commissie: Jeugdcommissie 

Samenstelling 

huidige seizoen: 

Gaby Juffermans en Luna Boerhout (voorzitters A/B/C-TC), Mirelle Klomp 

(voorzitter D/E/F-TC), Ingrid Doves-Paksa (voorzitter 

Jeugdtopsportcommissie t/m december 2022), Ingrid Krook 

(vertegenwoordiging Trainerscommissie), Brenda Roepert (voorzitter) 

Ingrid Krook ondersteunt Gaby in de periode van zwangerschapsverlof van 

Luna. 

Samenstelling 

volgend seizoen 

(incl. vacatures): 

Luna ((voorzitter A-B-C TC), Mirelle Klomp (voorzitter D-E-F TC), Gaby 

(vice-voorzitter ABC-TC), Evelien Verburg (vertegenwoordiging 

Trainerscommissie), Ingrid Krook (Algemene ondersteuning TC’s), Brenda 

Roepert (voorzitter JC). 

 
Gaby doet vanwege werkverplichtingen een stapje terug, Ingrid voert voor 

alle TC’s ondersteunende activiteiten uit (bijv. bij het voeren van 

gesprekken). 

Wat hebben jullie 

gedaan? 

De JC is dit jaar zes keer bij elkaar geweest in de periode van oktober 2022 

t/m juni 2023. 

Elke vergadering is aandacht voor bijzonderheden per commissie. 

Er is aandacht voor wat goed gaat en daarnaast aandacht voor wat er beter 

kan. Individuele spelers e/o teams worden besproken, als de situatie erom 

vraagt. Afstemming met de trainerscommissie is hierin belangrijk. 

Ledenwerving en -behoud staan regelmatig op de agenda. 

Na het inloopspreekuur (waar iedereen aanwezig is) hebben we een 

informatieavond voor ouders en spelers gegeven, die net lid geworden zijn. 

 
De Jeugdtopsportcommissie is in de loop van het seizoen opgeheven. Onne 

Stark is toegevoegd aan de ABC-TC en houdt zich bezig met de C topsport. 

Remco Meijer doet dat dit seizoen nog voor de B. Voor de A1 is gekozen 

voor onderbrenging bij de Topsportcommissie, maar komend jaar is nog 

een overbruggingsjaar, nu Topsport heeft aangegeven nu nog niet de 

verantwoordelijkheid te kunnen dragen. Mogelijk gaat dit wel in de 

toekomst gebeuren. Judith Schilp is ingestapt en buigt zich over de 

Topsport A-jeugd. 

De trainerscommissie is nu ook verantwoordelijk voor het vinden van de 

trainers voor de B1 en de C1. 

De voorzitters ABC en voorzitter waren betrokken bij deze transitie. 

 
In plaats van presentjes voor de trainers in de trainerspas in het leven 

geroepen voor gebruik van consumpties. 

Via Tim Bakker loopt een aanvraag bij de kledingsponsor Craft voor nieuwe 

trainersjacks. Dit verloopt moeizaam in contact met de sponsor (levering 

traag, onjuist). 
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 De belangrijkste activiteiten: 

- Opstelling van de jeugdploegen voor komend jaar, waarbij de D1 
niet langer onder topsport valt. (april t/m heden) 

- Analyseformulier uitzetten voor trainers- indruk per speler/ploeg 
en deze uitgezet onder trainers (mei 2023). Input voor de TC’s 
i.v.m. opstelling voor het nieuwe seizoen. 

- TC’s kijken bij trainingen en wedstrijden (mei/juni 2023) ter 
voorbereiding op de opstelling voor het nieuwe seizoen 

- Gesprekken met spelers e/o ouders n.a.v. diverse (zorg)signalen 

(februari t/m juni 2023). Daarbij ook samenwerking met de 

trainerscommissie. 

- Gesprekken met A-jeugdleden (A2 t/m A5) die volgend jaar 

overstappen naar de senioren- contact met senioren TC over 

wensen, ideeën in het kader van ledenbehoud door ABC-TC. 

Gesprekken geven veel energie en laten enthousiasme bij de jeugd 

zien! 

- Ledenwerving jonge jeugd i.s.m. Korfbalkids – september 2022 en 

april 2023 

- Aanvraag subsidie extra materiaal voor Kangoeroes door DEF-TC 

(juni 2023) 

- Informatie plaatsen op de website en trainers informeren (hele 

seizoen) 

- Lolly-actie vanwege gedrag ouders in de zaal (maart 2023) 

- Opstelling ploegen plaatsen op de website, inloopspreekuur na de 

zomervakantie (juli 2023) 

Waar zijn jullie het 

meest tevreden 

over?: 

- Korte lijnen tussen de TC’s, duidelijke communicatie, snellere 
reacties binnen de JC. Fijne samenwerking. 

- De TC’s zijn aangevuld met extra mensen bij het 
wedstrijdsecretariaat Dit is gelukt door zelf actief mensen te 
benaderen. TC’s zijn dit seizoen weer op sterkte. (Komend seizoen 
zal er weer versterking gezocht worden bij de DEF door 
opzeggingen binnen de TC.) 

- Ouderavond voor nieuwe leden met informatie over KZ. 
- Gesprekken met de A-jeugd die komend seizoen naar de senioren 

gaan. Hier gaan we beleid van maken. 
- Aanzet voor aanvraag materialen Kangoeroes. 
- Aanwezigheid door alle TC’s tijdens schoolkorfbal in het kader van 

ledenwerving. 
- Gesprekken met spelers (ploegen), ouders en/of trainers wanneer 

de situatie erom vraagt. Afstemming met trainerscommissie en 
bestuur wanneer nodig. 

….en waar het 

minst?: 

- Samenwerking en afstemming met schoolkorfbalcommissie over 
plek, promotiemateriaal en flyers in het kader van ledenwerving. 

- Opzet Mega korfbaldag voor kleuters dit jaar niet gelukt. Komend 
seizoen pakken we dit weer op. 

- Afstemming met Korfbalkids (data vastleggen/ scholen benaderen) 
en voorkeur bespreken. Hier meer regie op voeren. 
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JAARVERSLAG DEF TeamCommissie 

 
Seizoen: 2022-2023 

Commissie: DEF en Kangoeroe TC 

Samenstelling 

huidige seizoen: 

Odet Pijnappels (wedstrijdsecretaris veldcompetitie E/F-teams), 

Marelle van Oostveen (wedstrijdsecretaris zaalcompetitie E/F-teams), 

Maaike de Vries (wedstrijdsecretaris D-teams), 

Susan Eijben, 

Pam Geven, 

Mirelle Klomp (voorzitter) 

Samenstelling 

volgend seizoen 

(incl. vacatures): 

Odet Pijnappels (wedstrijdsecretaris veldcompetitie E/F-teams), 

Marelle van Oostveen (wedstrijdsecretaris zaalcompetitie E/F-teams), 

Maaike de Vries (wedstrijdsecretaris D-teams), 

Mirelle Klomp (voorzitter, DEF en Kangoeroe TC) 

Vacature: voor een lid DEF en Kangoeroe TC 

Wat hebben jullie 

gedaan? 

De DEF en Kangoeroe TC is dit jaar vier keer bij elkaar geweest in de 

periode van oktober t/m juni. 

Elke vergadering is aandacht voor bijzonderheden en wat er speelt in de 

teams. 

Er is aandacht voor wat goed gaat en daarnaast aandacht voor wat er beter 

kan. Individuele spelers e/o teams worden besproken, als de situatie erom 

vraagt. Afstemming met de trainerscommissie is hierin belangrijk. 

Ledenwerving en -behoud staan regelmatig op de agenda. 

Na het inloopspreekuur (waar iedereen aanwezig is) hebben we een 

informatie avond voor ouders en spelers gegeven, die net lid geworden 

zijn. 

 
De belangrijkste activiteiten: 

- Opstelling van de jeugdploegen voor komend jaar, waarbij de D1 
niet langer onder topsport valt. (april t/m heden) 

- Analyseformulier uitzetten voor trainers- indruk per speler/ploeg 
en deze uitgezet onder trainers (mei 2023). Input voor de TC i.v.m. 
opstelling voor het nieuwe seizoen. 

- TC kijkt bij trainingen en wedstrijden (mei/juni 2023) ter 
voorbereiding op de opstelling voor het nieuwe seizoen 

- Gesprekken met spelers e/o ouders n.a.v. diverse (zorg)signalen 

(februari t/m juni 2023). Daarbij ook samenwerking met de 

trainerscommissie. 

- Ledenwerving jonge jeugd i.s.m. Korfbalkids – september 2022 en 

april 2023 

- Aanvraag subsidie extra materiaal voor Kangeroes door DEF-TC 

(juni 2023) 

- Informatie plaatsen op de website en trainers informeren (hele 

seizoen) 

- Opstelling ploegen plaatsen op de website, inloopspreekuur na de 

zomervakantie (juli 2023) 
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Waar zijn jullie het 

meest tevreden 

over?: 

- De kampioenen dit seizoen: D1 kampioen veld najaar, Kampioen 
zaal plus Nederlands Kampioen zaal, en kampioen veld voorjaar. 
Nederlands kampioen veld daar strijden ze nu nog om. 

- D3 kampioen zaal en veld voorjaar 
- F1, F2, E3, E1 allemaal zaal kampioen 
- F1, E1, E2, E3, E4 allemaal kampioen veld voorjaar 
- Korte lijnen tussen de TC’s, duidelijke communicatie, snellere 

reacties binnen de JC. Fijne samenwerking. 
- Ouderavond voor nieuwe leden met informatie over KZ. 
- Aanzet voor aanvraag materialen Kangoeroes. 
- Aanwezigheid door alle TC’s tijdens schoolkorfbal in het kader van 

ledenwerving. 
- Gesprekken met spelers (ploegen), ouders en/of trainers wanneer 

de situatie erom vraagt. Afstemming met trainerscommissie en 
bestuur wanneer nodig. 

….en waar het 

minst?: 

- Opzet Mega korfbaldag voor kleuters dit jaar niet gelukt. Komend 
seizoen pakken we dit weer op. 

- Afstemming met Korfbalkids (data vastleggen/ scholen benaderen) 
en voorkeur bespreken. Hier meer regie op voeren. 

- Afstemming met schoolkorfbalcommissie voor meer duidelijkheid 
wie is verantwoordelijk voor promotiemateriaal en de flyers? 
Zodat het voor volgend jaar meer op orde is! 

 

 

JAARVERSLAG TOPSPORTCOMMISSIE 
Linda Reijling Stijn van der Vegt 

Reinier Eijben Kristel Kaper (voorzitter) 

Hieronder een greep uit het afgelopen seizoen: 
- Het was een bewogen jaar voor onze commissie met als dieptepunt de schorsing van 2 spelers uit 
de selectie n.a.v. het gebruik van XTC. 
- Hierdoor hebben we een groot beroep gedaan op de inzet van de A1 + KZ 3 spelers/speelsters die 
regelmatig dubbele wedstrijden hebben gespeeld of hun eigen wedstrijd moesten opgeven om de 
selectie compleet te maken. 
- Positieve ervaring hieruit was het op structurele basis meetrainen van A1 spelers met de selectie. 
Hierdoor is de stap om in te vallen of meespelen een stuk makkelijker. Aankomend seizoen gaan we 
hier zeker weer op inzetten. 
- De terugkeer van Marjolijn Schenk na haar (zware) blessure was een welkome toevoeging aan de 
toch al krappe damesbezetting. 
- Anna Kriek leek eindelijk op de weg terug van een slepende peesplaatblessure toen zij begin 
januari haar achillespees afscheurde. Een flinke streep door de rekening. 
We kijken uit naar het aankomend zaalseizoen waar we haar hopelijk weer binnen de lijnen gaan 
zien! 
- Ook voor Lars Hoorn eindigde het seizoen voortijdig na een voorste kruisband blessure waar hij 
inmiddels aan geopereerd is. Zijn verwachte terugkeer zal pas in 2024 zijn. 
- Helaas werden de play-offs in de Korfbal League (net) niet gehaald na o.a. onnodig puntverlies 
tegen Groen Geel thuis, DOS’46 uit en werd er 2x niet thuis gegeven tegen directe concurrent 
LDODK. 
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Maar gelukkig zijn er ook genoeg positieve dingen te melden over afgelopen seizoen! 
- Zo werden Sanne Maaike Nieuwenhuizen en Nikki Boerhout onlangs uitverkozen voor TalentTeam 
NL en zij zullen binnenkort afreizen naar Taiwan en in juli aan het EK in Tsjechië deelnemen. 
- Vonden we in de persoon van Patrick Blauw een hele mooie aanvulling op de staf om de selectie 
op mentaal vlak te ondersteunen. 
- Hebben we in samenwerking met Paul Detering een gedragscode samengesteld die kaders schept 
voor het spelen binnen de selectie van KZ. 
- Handhaafde KZ 3 zich op het nippertje voor nog een seizoen in de reserve hoofdklasse! 
- Hebben we voor aankomend seizoen een mooie mix van aanvullingen kunnen noteren. 
Talenten Isa Dik, Jet van der Bunt, Thomas Uitvlugt en Stef Schaap komen over uit de A1 en vanuit 
GG maken Carlo de Vries, Kevin Dik en Noor van Duijvenbode de overstap naar KZ. 
- We nemen afscheid van Matté Lipke die terugkeert naar zijn club Unitas in Harderwijk en Hugo 
Hendriks zal volgend seizoen uitkomen in KZ4 omdat er een mooie maatschappelijke kans voorbij is 
gekomen en dit niet meer te combineren is met spelen in de selectie. 
- Binnen de staf nemen we afscheid van Melinda Fennema die na 3 seizoenen stopt. Zij begon als 
trainer van de reserves en was daarna twee seizoenen assistent-coach op het hoogste niveau. We 
bedanken Melinda voor haar inzet en de energie die zij in onze selectie heeft gestoken. 
- Ook nemen we na 16 (!) seizoenen afscheid van teammanager Piet Hein Havik en willen we hem 
bedanken voor zijn inzet binnen en buiten de selectie! 
- De overige stafleden Lisa van Tongeren, Johan Katers, Tim van der Laan, Maarten van Vliet, Chris 
Kaper en Tim Bakker zijn ook volgend seizoen weer van de partij en daar zijn we ontzettend blij 
mee! 

 
 

JAARVERSLAG TRAINERSCOMMISSIE 

 
Seizoen: 2022-2023 

Commissie: Trainerscommissie 

Samenstelling 

huidige seizoen: 

Cees Buijs, Caroline Klijn, Jens Ankum, Bart van Eekeren, Ingrid Krook en 

Chris Kaper 

Samenstelling 

volgend seizoen 

(incl. vacatures): 

Cees Buijs, Caroline Klijn, Jens Ankum, Bart van Eekeren, Ilse Holwedel, 

Evelien Verburg en Chris Kaper (geen vacatures) 

Wat hebben jullie 

gedaan?: 

• De vorige trainerscommissie had in juni 2022 - toen wij het stokje 
overnamen – al een deel van de trainers aangezegd. Dat hebben 
wij in de periode juni – september 2022 kunnen aanvullen. 

• We zijn bij de meeste trainers meerdere keren komen kijken bij 
hun trainingen en hebben ook meerdere keren met hen 
(evaluatie)gesprekken gevoerd. 

• We hebben 2 inhoudelijke bijeenkomsten voor onze trainers 

georganiseerd. 

• Darren Krook (D3 en C2), Charissa van Kluiven (E1 en C3) en 

Wesley Uitvlugt (B2 en D3) hebben als trainer stage gelopen. Zij 

zijn door ons en de desbetreffende trainers begeleid. 

Waar zijn jullie het 

meest tevreden 

over?: 

• De meeste trainers van het afgelopen seizoen willen doorgaan als 
trainer in seizoen 2023-2024. 

• Op de C3 en C4 werkten we in het begin van het seizoen met een 
trainerscarrousel (vooral trainers uit de selectie), maar dat vergde 
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 te veel coördinatiekracht. Door het vinden van een nieuwe trainer 
en de inzet van stagiair Charissa hebben we dat kunnen oplossen. 

• Evelien Verburg heeft stage gelopen bij KZ met als eindresultaat 
een pedagogische groene voor de trainers: mooi en goed stukje 
werk! 

• Steeds meer ouders zonder korfbalachtergrond geven nu ook 
training. Dat kost extra begeleiding, maar levert ook nieuwe 
enthousiastelingen voor korfbal en onze club op. 

• Ruben Romkes en Jeroen Briefjes zijn geslaagd voor de KT3. 

….en waar het 

minst?: 
• Niet alle trainers hebben voldoende aandacht van ons gekregen. 

Dat willen we in het nieuwe seizoen verbeteren. 
• We willen in het nieuwe seizoen meer clinics of bijeenkomsten 

voor onze trainers organiseren 
 

 

JAARVERSLAG JEUGD ACTIVITEITEN COMMISSIE 

 
Seizoen: 2022-2023 

Commissie: Jeugd Activiteiten Commissie (JAC) 

Samenstelling 

huidige seizoen: 

Esther Cordus, Marjolijn Schenk, Sanne Pasma, Sanne Maaike 

Nieuwenhuizen, Ian Gruijs, Jeroen Briefjes, Maud Aafjes, Naomi Held, 

Danique Schoolmeester 

Samenstelling 

volgend seizoen 

(incl. vacatures): 

Nog onbekend wie doorgaat, wel komt Eline Held bij de JAC en willen we 

waarschijnlijk Darren Krook toevoegen 

Wat hebben jullie 

gedaan?: 

Meerdere activiteiten georganiseerd door het jaar heen. Halloween disco, 

lasergamen, sinterklaasfeest, pietengym, kerstdiner, valentijnsdisco, heel KZ 

bakt (deze activiteit is helaas niet doorgegaan door te weinig 

aanmeldingen), het paasfeest, de olympische spelen en het kamp. 

Waar zijn jullie het 

meest tevreden 

over?: 

Dat we iedere activiteit enthousiaste kinderen hadden en hen een leuke tijd 

hebben weten te bezorgen. 

Dat er elke activiteit genoeg vrijwilligers waren om ons te helpen. 

Positieve berichten over de nieuwsbrieven die we weer hebben opgesteld. 

….en waar het 

minst?: 

We proberen voor iedere leeftijdscategorie leuke dingen te organiseren en 

soms krijgen we hier van ouders kritiek op dat iets te kinderachtig is voor 

een bepaalde leeftijdsgroep, maar de activiteit voor de oudere jeugd daar 

zijn ze dan weer te jong/klein voor. Dus soms is het best lastig om het voor 

iedereen goed te doen. 

 
We kregen ook kritiek over het feit dat er te weinig voor de oudere jeugd 

georganiseerd wordt maar als we dan een leuke activiteit bedenken zijn er 

vanuit de oudere jeugd weer heel weinig aanmeldingen. 

 

En het is natuurlijk jammer dat een activiteit niet door kon gaan door te 

weinig aanmeldingen. 
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JAARVERSLAG KLEDINGFONDS 

 
Seizoen: 2022-2023 

Commissie: Kledingfonds 

Samenstelling 

huidige seizoen: 

Wendy Clerc, Inez Molenaar, Janine Voogd 

Samenstelling 

volgend seizoen 

(incl. vacatures): 

Wendy Clerc, Inez Molenaar, Janine Voogd 

Wat hebben jullie 

gedaan?: 

Begin van het seizoen hebben de jeugdleden die een groter pak en/of shirt 

nodig hadden dit gekregen. Nieuwe leden hebben een pak en shirt 

gekregen. Gedurende het seizoen indien nodig kleding voor grotere maat 

omgewisseld. 

 
Aan Tim Bakker de aantallen shirts en pakken in de diverse maten 

doorgegeven voor de nieuwe shirts en pakken. Nieuwe 

bruikleenovereenkomst gemaakt. 

Vervolgens lang gewacht op de nieuwe kleding. Geleverde bestellingen 

gecontroleerd. Pakketjes met pak en shirt voor alle jeugdleden gemaakt. 

In april nieuwe kleding uitgereikt en in mei extra ophaal- en ruilavonden 

georganiseerd. Oude pakken en shirts ingezameld voor Oekraïne en Afrika. 

 
Mei/juni, via mail bijhouden van pakken die gaan pillen. 

Juni, innemen pillende pakken en pakken en/of shirts van jeugdleden die 

stoppen/naar de senioren gaan/een grotere maat nodig hebben. 

Juli, klaarmaken van pakketten voor het nieuwe seizoen. Indien nodig 

shirts en/of pakken bijstellen. 

Waar zijn jullie het 

meest tevreden 

over?: 

- Alle jeugdleden hebben nieuw pak en shirt gekregen. 
- Nieuwe shirt voor E en F jeugd met Freekids opdruk is mooier dan 

het oude shirt. 
- Pakken zien er mooi uit. 

….en waar het 

minst?: 

- Late levering nieuwe pakken en shirts 
- Lang wachten op nabestellingen 
- We denken dat de nieuwe pakken kwetsbaar zijn. 
- Problemen met de nieuwe pakken (pillen van de stof) 
- Website wordt slecht gelezen 
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JAARVERSLAG LEAGUEPLOEG 

 
Seizoen: 2022-2023 

Commissie: Leagueploeg 

Samenstelling 
huidige seizoen: 

Opbouwploeg: Edwin Heinis (leaguemanager), Edwin Teeuwen 
(reserve leaguemanager), Richard Pasma, Don Diego, Eric van de 
Linden, Gert Krook, Alyssia Teeuwen, Jan Schipper, Maud Heinis. 
Middag/avondploeg: 
Piet de Beer (staat bij de deur), Ronald van Dalen (staat bij de deur), 
Alyssia Teeuwen (hulp bij de oploopkinderen), Edwin Teeuwen (staat 
bij het de deur bij het 2de ), Edwin Heinis, Don Diego (staat bij de 
deur), Marcel Witsmeer (staat bij het de deur bij het 1ste ). 
Opruimploeg: Eric Hoorn, Jan Schipper, Gert Krook, Edwin Heinis, 
Alyssia Teeuwen, Edwin Teeuwen, Piet de Beer, Marcel Witsmeer, 
Ronald van Dalen, Tim Huijsman. 

 

Gerard Mozes (reserve), Marcel Jonker (reserve) 

Samenstelling 
volgend seizoen 
(incl. vacatures): 

Opbouwploeg: Edwin Heinis (leaguemanager), Edwin Teeuwen 
(reserve leaguemanager), Richard Pasma, Don Diego, Eric van de 
Linden, Gert Krook, Alyssia Teeuwen, Jan Schipper, Maud Heinis. 
Middag/avondploeg: 
Piet de Beer (staat bij de deur), Ronald van Dalen (staat bij de deur), 
Alyssia Teeuwen (hulp bij de oploopkinderen), Edwin Teeuwen (staat 
bij het de deur bij het 2de ), Edwin Heinis, Don Diego (staat bij de deur) 
Opruimploeg: Eric Hoorn, Jan Schipper, Edwin Heinis, Alyssia 
Teeuwen, Edwin Teeuwen, Piet de Beer, Ronald van Dalen, 
Tim Huijsman. 

 

Gerard Mozes (reserve), Marcel Jonker (reserve), 
Piet de Beer (reserve). 

 

Gestopt: Piet de Beer en Marcel Witsmeer. 
 

Vacatures: iemand voor in het mascottepak, reserve DJ (Nick Uitvlucht 
kan niet altijd i.v.m. met zijn stage/werk), minimaal 2 
mannen/vrouwen voor middag/avondploeg. 

Wat hebben jullie 
gedaan?: 

I.v.m. het plotseling vertrek van de leaguemanager Richard Pasma ben 
ik in het beging veel gaan vragen bij de mensen om welke mensen ik 
nodig moet hebben om mijn vrijwilligerswerk zo goed mogelijk uit te 
kunnen voeren. Daar ging veel tijd in zitten. Ook ben ik gaan kijken hoe 
de mensen van de leagueploeg in elkaar zitten en wat hoe zij er over 
denken. (dat ging niet altijd makkelijk). Overleggen heb ik (nog) niet 
ingepland, wel veel onderling met elkaar gesproken live en/of via de 
app/telefoon. 
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JAARVERSLAG MEDIACREW 

 
Seizoen: 2022-2023 

Commissie: Mediacrew 

Samenstelling 

huidige seizoen: 

Regie: Maarten Oudega, Raymond Hempenius, Ruben Kaandorp, Erik v/d 

Spek. 

Camera: Jolanda Emons, Jan Schippers, Rob Baas, Tim Huijsman, Cor 

Foekens, Mees van der Bunt. 

Interviews/presentatie: Luna Boerhout met wisselende analisten. 

Commentaar: Lars Ankum (bij het 1e) en Luna Boerhout + Michael 

Hendriks (bij het 2e) met wisselende co-commentatoren/analisten. 

D.J.: Nick Uitvlugt 

Samenstelling 

volgend seizoen 

(incl. vacatures): 

Cor Foekens stopt na het huidige seizoen. Verder hopelijk dezelfde mensen 

als hierboven. 

Vacatures: 

• DJ (als aanvulling voor Nick aangezien hij niet alle keren aanwezig 
kan zijn) 

• Cameraman/vrouw 
Verder wordt er een vaste groep van co-commentatoren samengesteld 

voor bij de wedstrijden van het 1e. Namen volgen nog. Er wordt daarbij 

geprobeerd meer balans te brengen in de verhouding mannen/vrouwen 

(voor de hand liggend in onze gemengde sport) 

Wat hebben jullie 

gedaan?: 

We hebben de livestream bij de wedstrijden van onze selectie (1 en 2) 

verzorgd bij de thuiswedstrijden in de zaal. De wedstrijden worden in beeld 

gebracht door een team van cameramensen en regisseurs. 

 
Rondom de wedstrijden vinden er interviews en analyses plaats aan de rand 

van het veld, waarbij in wisselende samenstelling mensen van zowel KZ als 

ook elders uit de korfbalwereld hun visie op de wedstrijd geven en de 

geïnterviewden stevig aan de tand te voelen. De wedstrijden worden 

voorzien van kundig commentaar met ook hier wisselende analisten van 

zowel KZ als van andere clubs. We hebben geprobeerd wat meer vrouwen 

als analist of co-commentator te krijgen. Dat is enigszins gelukt (Elisa 

Fennema was enige keren co-commentator en Suzanne Struik heeft een 

keer de analyse gedaan) maar het aantal vrouwen zou wat ons betreft best 

nog wat hoger mogen zijn. 

 
Voor het online kijken van de wedstrijden moeten kijkers inloggen bij 

Eyecons. We weten niet of een kijker alleen kijkt of met anderen, maar bij 

een gemiddelde thuiswedstrijd van KZ 1 wordt 4.250 keer ingelogd op 

Eyecons en wordt er bijna 29 minuten per login gekeken. Dat komt neer op 

meer dan 2.000 uur kijktijd per wedstrijd. Daarmee zit KZ in de middenmoot 

van de Korfbal League. Ter vergelijking, de wedstrijden van PKC worden 

meestal het beste bekeken en trekken 25% meer kijkers. De gemiddelde 

kijktijd is het hoogst bij LDODK en ligt met 32 minuten zo’n 15% hoger. 
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De wedstrijden van KZ kunnen zowel live als achter ‘on demand’ worden 

bekeken. Drie op de vijf logins kijkt op de dag van de wedstrijd zelf (de 

livestream) en de rest kijkt de wedstrijd later terug. Alleen bij KCC en DVO 

wordt er meer achteraf gekeken. Bij Blauw Wit kijkt 70% naar de 

livestream, gevolgd door PKC met 68%. 
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 Overigens worden de uitwedstrijden van KZ net iets langer bekeken en is 

het aantal logins ook enkele procenten hoger. 

 

Kijkcijfers KZ 1 

7000 40,0 

6000 35,0 

5000 30,0 

4000 
25,0 

20,0 
3000 

15,0
 

2000 10,0 

1000 5,0 

0 0,0 

 
 
 

 
Wedstrijdronde 

 
Unieke weergaven (live) Unieke weergaven (On demand) Kijktijd/view 

 Naast de uitzending rond de wedstrijd wordt er ook een samenvatting op 

Eyecons geplaatst en hiervoor wordt nog eens ruim 2.500 keer ingelogd. Tot 

slot is een gemiddelde wedstrijd van KZ 2 goed voor nog eens 725 logins. 

 
Alles bij elkaar opgeteld over het hele seizoen tot nu toe is er meer dan 

17.000 uur naar de thuiswedstrijden van KZ gekeken. Nemen we de 

uitwedstrijden ook mee, dan komen we op meer dan 37.000 uur. 

 
Naast het maken van de livestream is het team tijdens de wedstrijden ook 

in de zaal actief. Zo wordt het publiek getrakteerd op allerlei informatie via 

het ledscherm in de zaal, waaronder statistieken, herhaalbeelden en leuke 

animaties bij scores. 

 
Om de sfeer in de zaal verder te verhogen is er een DJ die rond de wedstrijd 

muziek speelt en tijdens de wedstrijd tunes bij de scores. Dit seizoen 

hebben we ook een voorzichtig begin gemaakt met sfeerverlichting. Eind 

vorig seizoen hebben we 2 tweedehands moving heads aangeschaft en we 

hebben er 2 gratis gekregen van het Michael College die bij hen overbodig 

waren. 

 
Ook buiten de wedstrijden van de selectie om zal het team enkele malen in 

actie komen. Zo zal er aan op het eind van het zaalseizoen de play-off 

wedstrijden van bijvoorbeeld de A1 worden gestreamd, ervan uitgaande 

dat ze die natuurlijk halen. Ons team heeft daarnaast een flinke 

afvaardiging geleverd aan de crew van de livestream bij de Korfbal 
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 Challenge in december en er zullen ook weer een aantal van ons 

meewerken aan de livestream van de korfbalfinales in Ahoy. 

Waar zijn jullie het 

meest tevreden 

over?: 

We hebben prima uitzendingen gemaakt met goed commentaar en leuke 

interviews. We zijn heel blij met de investering die dit seizoen is gedaan in 

de aanschaf een nieuwe computer voor de livestream. Deze kan alles aan 

wat we qua regie willen. Ook de nieuwe NDI converters werken bijzonder 

goed, waardoor we veel minder tijd kwijt zijn aan het oplossen van 

storingen in de verbinding tussen de camera’s en de regie. 

Voor het commentaar/interviews hebben we geregeld mensen van andere 

clubs (meestal de bezoekende club) waarmee we voorkomen dat de 

wedstrijd alleen van de eigen kant wordt belicht (wat bij sommige andere 

clubs wel eens het geval is) 

 
Tot slot zijn we blij dat we met de beelden op het ledscherm, de muziek en 

de moving head verlichting in de zaal een bijdrage hebben kunnen leveren 

aan de sfeer in de zaal. 

….en waar het 

minst?: 

Het geluid op de oortjes van de interviews/analyse geeft al diverse 

wedstrijden problemen. Dit ligt niet aan de apparatuur maar is een 

instellingsprobleem, dat plotseling ontstaan is en waar we hopelijk 

binnenkort een oplossing voor gaan vinden. 

Zoals hierboven al is gemeld zijn we blij met de vrouwelijke 

commentatoren en analisten maar we zouden toch graag zien dat het 

aandeel vrouwen hoger wordt. We hopen daarom dat het ons lukt om de 

komende seizoenen meer vrouwen hiervoor te kunnen enthousiasmeren. 

Voor de activiteiten in de zaal zijn er ook nog wat verbeterpunten. De 

geluidskwaliteit laat te wensen over, we zouden graag bij iedere wedstrijd 

een DJ hebben (Nick kan niet altijd) en de sfeerverlichting wordt nog niet 

optimaal ingezet. 

Ontwikkelingen 

komend seizoen 

Op termijn zouden we beeldkwaliteit willen verhogen. We nemen de 

wedstrijd nu op in Full HD kwaliteit maar willen over enkele seizoenen over 

gaan op 4K. Veel mensen bekijken de streams nu op hun grote (4K of 8K) 

tv. Ook zijn de beelden dan beter geschikt om te leveren aan andere 

zenders, zoals bijvoorbeeld Ziggo of RTV NH. De mogelijkheden hiervoor 

worden verkend door de gezamenlijke media crews van de KL clubs, het 

KNVB, de KL CV en Eyecons. 

Voor deze 4K kwaliteit zullen we nieuwe camera’s moeten aanschaffen, 

dus we willen aan de club voorstellen om hier een jaarlijkse reservering 

voor te maken zodat we die camera’s over een jaar of 2 à 3 kunnen 

aanschaffen. 

Verder willen we graag het geluid in de zaal verder verbeteren. Hier is 

wellicht een investering voor nodig, maar eerst zal moeten worden 

onderzocht waar de problemen precies zitten. Een van de oorzaken is in 

ieder geval de niet en slechtwerkende boxen in de zaal. Dit probleem is al 

maanden bekend bij het sportbedrijf (die het weer heeft doorgegeven aan 

AVV), maar is tot op heden niet verholpen. 

 
Tot slot willen we de sfeerverlichting volgend seizoen meer gaan benutten. 
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JAARVERSLAG EVENEMENTENCOMMISSIE 

 
Seizoen: 2022-2023 

Commissie: Evenementen commissie 

Samenstelling 

huidige seizoen: 

Charell Schoolmeester, Esther Cordus, Jordi Pasma, Lisa van Tongeren, 

Remco Pennekamp, Tamara Roelofsen, Wendy Zwikker, Sander Scipio 

Samenstelling 

volgend seizoen 

(incl. vacatures): 

Charell Schoolmeester, Esther Cordus, Jordi Pasma, Lisa van Tongeren, 

Remco Pennekamp, Tamara Roelofsen, Wendy Zwikker, Sander Scipio 

Wat hebben jullie 

gedaan?: 

Pubquiz 17 maart, Thema feest leuague 25 maart, Klaverjassen (kerst 23 

december en paas 7 april), BBQ avond. Nog te plannen: “Ook het veld is 

leuk”, Chefs and wines (proeverij). 

Waar zijn jullie het 

meest tevreden 

over?: 

Ideeën, inzet tijdens de evenementen. 

….en waar het 

minst?: 

Beschikbaarheid van iedereen, communicatie. 
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JAARVERSLAG MEDIACOMMISSIE  
 

Seizoen: 2022-2023 

Commissie: Mediacommissie  
 

Samenstelling 
huidige seizoen: 

Website: Piet Hein Havik, Lisa van Tongeren en Remko Meijer 
(technische ondersteuning en e-mail) 
Sociale media: Marjolijn Schenk, Alfred Ankum (Twitter), Delano 
Braumuller, Gaby Juffermans, Lisa van Tongeren en Nick Uitvlugt.  

Samenstelling 
volgend seizoen 
(incl. vacatures): 

Website: Piet Hein Havik, Lisa van Tongeren, Monique Zwart en 
(vacature redactieleden). 
Sociale media: Marjolijn Schenk, Alfred Ankum (Twitter), Delano 
Braumuller, Gaby Juffermans, Lisa van Tongeren en Nick Uitvlugt 
(vacature contentmaker). 

Wat hebben jullie 
gedaan?: 

Stand van zaken sociale media: 
 
Twitter: 2.950 volgers (volgers vanuit lokale media, politiek, 
sportbedrijf, sportbonden en andere sportclubs, etc.) 
Facebook: 1.532 volgers (volgers in leeftijdscategorie 25-65+, uit 
Nederland, België, Spanje en Turkije) 
Instagram:  1.980 volgers (volgers vooral in leeftijdscategorie 18 tot 
55) 
TikTok: 630 volgers (vorig seizoen begonnen) 
YouTube: 2.300 abonnees 
 

Berichten die het goed doen: alles over selectie (vooral video’s van 

mooie acties in wedstrijden), berichten over successen A1, D1 en B1 

en andere kampioenschappen. 

 

De website is nog steeds ons belangrijkste communicatiekanaal. We 

hebben dit seizoen bijna 300 nieuwsberichten geplaatst, gemiddeld 

25 per maand. Dat is veel voor een clubwebsite.  

Waar zijn jullie 
het meest 
tevreden over?: 

We zijn tevreden over de (frequentie van) berichtgeving via de 
website en sociale media. Ook de interactie onder berichten op 
Instagram en Facebook gaat goed. Ook over het nieuwe KZ Journaal 
zijn we enthousiast. Dit is een maandelijkse terugblik op de 
belangrijkste activiteiten en de aankondiging van komende 
activiteiten dat wordt gepresenteerd door Delano Braumuller.  

….en waar het 
minst?: 

We hebben dit jaar weinig nieuwe formats bedacht (op het KZ 
journaal na), waardoor de berichtgeving misschien wat eenzijdig was. 
Op de website verschijnt voornamelijk nieuws en zijn wat ons betreft 
te weinig redactionele stukken verschenen.  
We willen komend seizoen meer diepgang in het nieuws in de vorm 
van korte interviews en redactioneel werk. Dit is alleen mogelijk als 
we wat meer menskracht hebben; en dan vooral mensen die het leuk 
vinden om artikelen te schrijven.  
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De redactie van de website is kwetsbaar, omdat het meeste werk nu 
wordt gedaan door Piet Hein en Lisa. Als iemand wegvalt is het voor 
de ander lastig om alles op te pakken. Bovendien werken zij ook al 
lange tijd met z’n tweeën aan de website en het is goed om ook te 
verfrissen en vernieuwen. Idealiter wordt de redactie komend seizoen  
uitgebreid met twee redactieleden die zich ook voor langere termijn 
willen verbinden aan deze vrijwilligerstaak. 
Er mist op dit moment een communicatieplan, waardoor er veel ad 
hoc wordt gewerkt en er niet naar de lange termijn wordt gekeken. 
Het zou fijn zijn als hier vanuit het bestuur meer sturing voor zou 
komen.  
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SCHOOLKORFBALCOMMISSIE 
 

Seizoen: 2022-2023 

Commissie: Schoolkorfbal 
 

Samenstelling 
huidige seizoen: 

Jan Schippers (voorzitter), Lenie Bakker, Lisa van Tongeren, Wendy 
Zwikker en Tim Huijsman.  
 
 

Samenstelling 
volgend seizoen 
(incl. vacatures): 

Jan Schippers (voorzitter), Lenie Bakker, Lisa van Tongeren, Wendy 
Zwikker, Kitty Blanken en Tim Huijsman.  
 
 

Wat hebben jullie 
gedaan?: 

We hebben het Mars Hoveniers Schoolkorfbaltoernooi georganiseerd 
voor scholieren van 7 basisscholen: De Lindenboom, De Watermolen, 
De Zoeker, De Rietvink, De Golfbreker, De Piramide en De Werf. 
Er deden meer dan 400 kinderen mee en er waren in totaal zo’n 50 
vrijwilligers actief.  

Waar zijn jullie 
het meest 
tevreden over?: 

Het contact met de scholen ging goed. De inschrijvingen waren op tijd 
binnen en het schema kon ook op tijd worden gemaakt. Ten opzichte 
van de vorige editie waren een aantal dingen verbeterd, zoals de 
geluidsinstallatie, de pinkassa buiten en de positionering van de 
velden op het gras. Ook hebben we door betere communicatie met 
de scholen weten te voorkomen dat zij zelf gingen ‘knutselen’ aan het 
schema. Dit leverde vorig seizoen veel verwarring op en daar was nu 
geen sprake meer van iedereen voor de meest recente versie van het 
schema werd verwezen naar de website.  
We zijn ook tevreden over het aantal inschrijvingen voor 
proeftrainingen. Dat waren er 26!  

….en waar het 
minst?: 

De finaleavond voor de groepen 5 t/m 8 begon wat rommelig omdat 
het schema niet voor iedereen duidelijk was. Hetzelfde geldt voor de 
zaterdag voor de groepen 3 en 4. Daar was het vooral de indeling van 
de velden die zorgde voor verwarring. We moeten er bij een volgende 
editie voor zorgen dan de mensen achter de wedstrijdtafel goed op 
de hoogte zijn van hoe het schema in elkaar zit, zodat zij dit goed 
kunnen communiceren naar deelnemers, coaches en vrijwilligers. 
Voor het hele toernooi geldt dat er te weinig scheidsrechters en 
begeleiders voor de spelletjes waren geregeld. We moesten last-
minute nog veel lege plekken invullen en dat zorgde voor stress.  
We hebben een week na het Schoolkorfbaltoernooi geëvalueerd en 
zijn tot concrete verbeterpunten voor volgend seizoen gekomen. 
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BIJLAGE: OVERZICHT SPONSOREN 

KZ dankt al haar sponsoren voor hun bijdrage en steun het afgelopen seizoen! 

 
Hoofdsponsor: 

 
Overige sponsoren: 

023 Financiële Diensten Deen Supermarkten MyNextHome  

A.V.V. Zaanstad Dekker Bouw OCS Amsterdam  

 
Aafjes & Zn vof tegelzettersbedrijf 

Dental Clinics Koog aan de 

Zaan 

 
Pannello 

 

Aarsen Assurantiën Draad Plan B grafische dienstverleners  

Adnamics/unTill Duwatech ProMobility  

 
Alkema Bouw 

Fieten & Roos - Issys 

Beveiligingstechniek 
 
Rabobank 

 

All Mode Transport FKG Architecten Respons  

All4Fysio Freekids Schildersbedrijf Siem Heinis & Zo on 

 
Alma Creations 

Funderingstechnieken De 

Coogh BV 

 
Sligro 

 

Antea Group Geels & Co. Slijterij Vonk  

 
Autoservice Jan Schenk 

Godthelp Advies & 

Innovatie 

 
Sports Performance 

 

B.B. Hal Guaita & Schoorl BV Stacon Groep  

Balloonzone GZ OfficeXperience Stam Electrotechniek BV  

 
Bart Natuursteen 

Heineken Brouwerijen 

Amsterdam 
 
Staphorsius Onderdelen 

 

BE Your Office Support Herzog Studio Scarpa  

Bennis Uitvaart IMAGO Printing B.V. Supportersvereniging Blauw Zwa rt 

BG Promotions Inserta KNS Interieurbouw Tandheelkundig Centrum Wognu m 

BNI Installatieburo Broekkamp Tarantella Pizzeria  

Bosma & Bronkhorst B.V. Keukensale.com The Championcoach  

Break Down Sloopsupport Koene Stukadoors Van der Gragt B.V. Bouwbedrijf  

Bruijn Installatie- en 

Onderhoudsbedrijf 

 
Le Cockelon 

 
Van der Vegt Media 

 

Burgers Stand- en Interieurbouw Lodewyck Visspeciaalzaak Runderkamp  

Buyten Products B.V. Lust Culinair Volkerink Loodgieters B.V.  

Café De Toog M&O Techniek W&N Kappers  

Café Vanouds Oostindie Mars Hoveniers Webathletes BV  

Chinees-Indisch Restaurant Canton Massagepraktijk Spils Woudt & Zn. B.V.  

Craft Mizuno ZITO|TEER  

 


